

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

| | |
|----------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Datum | 2019-06-10 |
| Plats: | Kristin Ribbingsväg 4, Sundbyholm |
| Närvarande | Pär Eriksson Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström |
| Ej närvarande: | Ulrika Kårefjärd Roger Gill Lars Andersson |

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna

b. Genomgång av beslut

- i. Val av valberedning – ok
- ii. Diplomerad förening Pär E kontaktperson – ok
- iii. Skötsel Orriden installation läktare – gruppen återrappporterar på detta möte
- iv. Framtida damlag – Pär E återkommer med förslag på detta möte
- v. Samarbete Verisure – Maria L har påbörjat kontakten med dem
- vi. Gatunamn – Nina L förmedlade namnförslagen

3. Ekonomi - lägesrapport

Ingen rapport idag, kommer ske bokföring på fredag och därefter skickar Maria ut en ekonomirapport via mail till styrelsen.

Micke rapporterade att Bingoalliansen är lite oroliga över sin ekonomi pga de nya reglerna med att man måste registrera sig med BankID och måste vara svensk medborgare. Det i sin tur slår ju tillbaka på oss i form av minskade, eller uteblivna, bidrag.

F03/04 vill gärna åka på träningsläger till Spanien och från styrelsen håll ser vi inga hinder i det. Däremot behöver de arbeta in finansieringen själva, klubben går inte in som garant.

4. Fortsatt diskussion om organisation

a. *Damfotboll – förslag till idé*

Pär har haft möte med Peter Lundh, F03/04, och pratat tankar kring damlag och förutsättningarna som finns. Pär har även Daniel Klintmalm, F05, och Daniel Hanning, F06, för att höra deras inställning.

Uffe Petterson är vidtalad och har tidigare varit både tränare för damlag och ordförande i föreningen. Han är gärna med och arbetar kring damfotbollen i Skogstorp.

Styrelsen **beslutar** att skapar en Fotbollskommitté där fokus de närmsta åren ska vara på dam- och flickfotboll. Kommittén utses av styrelsen och föreslås består av Ulf Petterson, Peter Lundh, Daniel Hanning och Sofie Hanning. Även Felix Lange och Helen Johansson ska få förfrågan om att vara med. Beslut tas vid senare möte.

Vi behöver även ha med en person som är mer inriktad mot herrarna och ett förslag är Lars Andersson, även där fattas beslut vid senare möte.

b. *Sponsorgrupp – hur arbetar vi vidare*

Olle har gjort ett jättebra jobb med att jaga sponsorer men en grupp behöver bildas så det är fler som kan hjälpa till i arbetet. Vi funderar, under sommaren, på vilka personer som kan ingå i denna grupp.

5. Rapporter och diskussion

a. *Diplomerad förening – vilka steg tar vi nu*

Vi beslutade vid förra mötet att Pär är sammanhållande och han har tagit fram en skrivning som ska ut till föräldrar och spelare som information innan själva enkäten går ut.

Maria kollar hur enkäten går ut och ser därefter till att texten och enkäten går ut innan sommaren.

b. *Orrlidengruppen – vi samlar upp alla frågor som rör anläggningen*

Vi får inte nyttja naturgräsytan förrän till hösten så ytan får sätta sig ordentligt.

Nästa vecka kommer troligen maskinerna att levereras till Orrliden. Kommunen får äga maskinerna så de även tar reparationskostnaderna. Vi skulle behöva en carport vid garaget för att ställa nya maskinen i och kommunen ser till att vi får materialet men att vi själva sköter byggnationen.

Maria har kollat med kommunen och vi behöver ha byggnadslov för en läktare. Förslagsvis så lämnar vi in byggnadslov för läktare och kioskhus samtidigt.

Köksluckorna i köket är ännu inte åtgärdade, men Maria trycker på. Klubbhuset är nu ommålat och fint.

c. *Ungdomsverksamheten*

Vi hade ett sammandrag i helgen och det fungerade bra. Strålande väder och bra försäljning på hamburgare och glass.

92 barn anmälda till årets fotbollsskola.

Micke berättar om P06 som han varmt rekommenderar att vi ska gå och titta på deras matcher.

d. *Seniorverksamheten*

Säsongen började bra men nu går det lite si och så med resultatet, men det är en hel del skador i laget.

e. *"Får alla vara med" 16 maj*

Tas vid nästa möte.

f. *Nätverksträff SÖFF 22 maj*

Alf och Olle var på träffen och de fick lyssna på United och AFC's respektive föreningsarbete. Det var en intressant och bra träff.

g. *inbjudan till United-Göteborg 7 sept*

Maria har skickat ut till lagen att "hålla dagen" och en officiell inbjudan kommer senare.

h. *Skogtorpsdagen 14 sept*

Ett sammandrag är inplanerat och mer bokningar kommer ske efter sommaren.

i. *Jubileumsfesten 26 oktober*

Arbetsgruppen hade möte i förra veckan och har planerat att det blir en välkomstdrink och en trerätters utan dryck (köpes i baren). Priset per kuvert, exklusive välkomstdrinken, skulle ligga på 400kr och vi känner att vi kan ta 300kr/person i biljettpris.

Olle har bjudit in Danielsson och Helg men ännu inte fått något svar.

Pär kollar om Thord Juszcak kan vara konferencier under kvällen.

Gruppen har fått OK på ekonomin.

j. *Kansliet aktuella frågor*

Vi har ansökt om sponsring hos PEAB då de firar 70år och vill skänka pengar till idrottsföreningar

Vi har fått ett tackbrev från Lena och Peter Spetz. Föreningen har skänkt lite fotbollsskor som de haft med sig ner till Zimbabwe där de har startat upp ett fotbollslag.

Maria har skickat in en ansökan om att arrangera DM den 24 augusti. Vi i styrelsen engagerar oss med kringarrangemangen som tex kiosk.

6. Skrivelser och inbjudningar

Vi har fått en skrivelse från Peter Lundh rörande ersättning för att åka till

bortamatcherna med tanke på att de har ett lag med i Västmanlands serie. Vi

beslutar att de får ersättning för de resor de gör till Västmanland. Vi bör även se över om vi ska sätta en avståndsgräns istället för att sätta Sörmland som begränsning.

Denna fråga tas vid senare möte.

Olle har fått en förfrågan från Ravelli sport om att sälja deras klädkollektion. Maria har fått erbjudanden från dem tidigare och lagen har fått uppgifter skickade till sig tidigare.

7. Övriga frågor

- a. förslag till tider för hösten 2019 – undviker måndagar så att alla kan delta – tisdagar 18.00 - 13 aug, 10 sept, 8 okt, 5 nov och 3 dec
Som det är nu så har vi OK runt bordet kring den 13 augusti och vi ses då på Orrliden kl 18:00 så fattar vi beslut om de övriga mötesdagarna då.

8. Summering och utvärdering av dagens möte

Det var ett bra möte i ett soligt Sundbyholm.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- F03/04's tilltänkta träningsresa till Spanien
- Styrelsen **beslutar** att skapar en Fotbollskommitté, ledamöter till kommittén beslutas det om vid nästkommande styrelsemöte
- Alla funderar på ledamöter till en sponsorgrupp
- Informationstext och enkät till Diplomerad förening ska skickas ut innan sommaruppehållet
- Byggnation av carport framför förrådet
- Bygglov för läktare och kiosk behöver lämnas in
- Inbjudan till United-matchen ska bevakas
- Pär pratar med Thord Juszcak om att vara konferencier vid jubileumsfesten
- Ev arrangemang av DM 24 augusti
- Vi beslutade att F03/04 ska få reseersättning för sina matcher i Västmanlandsserien

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson